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Protokół Nr 55/2021 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 14 grudnia 2021 roku 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu gminy w Dąbrowie Biskupiej oraz w terenie 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

2. Kołodziej Piotr – członek komisji 

3. Roszak Joanna – członek 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kołtuńska Wiesława– inspektor ds. wymiaru podatków 

4. Roszak Joanna – starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

5. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Umorzenie podatku rolnego, nieruchomości i środków transportu w roku 2021, 

porównanie roku 2020 i 2021 roku. 

3. Ulgi w podatku rolnym w związku z inwestycjami typu studnie głębinowe, 

deszczownie itp. 

4. Przydomowe oczyszczalnie ścieków - nadzór, ilość, koszty utrzymania. 

5. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2022 roku. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Zastępca Przewodniczącego komisji , radny Janusz Czarniak 

o godzinie 14:00 otworzył posiedzenie i powitał Wójta Gminy, Przewodniczącą Rady Gminy, 

członków komisji oraz pracowników przybyłych na komisję. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Ad 2. Umorzenie podatku rolnego, nieruchomości i środków transportu w roku 2021, 

porównanie roku 2020 i 2021 roku. 

Pani Wiesława Kołtuńska – poinformowała, że jeśli chodzi o podatek rolny (osoby fizyczne), 

to w roku 2020 złożono jeden wniosek na odroczenie terminu płatności, jednak 

pozostawiony został bez rozpatrzenia z uwagi na niedopełnienie wszelkich formalności. 

W roku 2021 wpłynęło 8 wniosków z czego 2 pozostawiono bez rozpatrzenia, a 6 

zaopiniowano pozytywnie na łączną kwotę 7 954,00 zł. Natomiast jeśli chodzi o podatek od 

nieruchomości, to w roku 2020 wpłynęło 12 wniosków, z czego 4 przyjęto na łączną kwotę 

1 478,00 zł, a 8 pozostawiono bez rozpatrzenia. Z kolei w roku 2021 wpłynęło tych wniosków 

5, z czego 2 przyjęto na łączną kwotę 830,00 zł, a 3 pozostawiono bez rozpatrzenia. Od osób 

prawnych w roku 2020 wpłynęły 2 wnioski, które zostały rozpatrzone negatywnie, a w roku 

2021 nie wpłynął żaden wniosek. Natomiast od środków transportowych nie wpłynął żaden 

wniosek zarówno w roku 2020, jak i w 2021.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Janusz Czarniak – Z jakiego powodu wnioski pozostawiono bez rozpatrzenia?  

Pani Wiesława Kołtuńska – Wniosek nie spełniał wszelkich wymogów formalnych. 

Radny Piotr Kołodziej – Jakie są uwarunkowania do umorzenia? 

Pani Wiesława Kołtuńska – Wniosek i wymagane dokumenty są dla wszystkich takie same, 

jednak każdy wniosek jest rozpatrywany indywidualnie z uwagi na różne sytuacje losowe.  

Radny Janusz Czarniak – Co to jest pomoc de minimis? 

Pani Wiesława Kołtuńska - Pomoc de minimis stanowi wsparcie publiczne. Wchodzą w to 

również zwolnienia podatkowe, dlatego przy umorzeniu podatku wystawiam danej osobie 

specjalne zaświadczenie o kwocie zwolnienia. Każdy przedsiębiorca ma swój limit pomocy de 

minimis, jaką może otrzymać. Dlatego należy kontrolować każde wsparcie, które podatnik 

otrzymuje od organu udzielającego pomocy, i tym samym sprawdzać, czy nie jest ono 

pomocą de minimis i czy nie przekracza dopuszczalnego limitu.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału. 

Ad. 3. Ulgi w podatku rolnym w związku z inwestycjami typu studnie głębinowe, 

deszczownie itp. 

Pani Wiesława Kołtuńska – poinformowała, że w roku 2021 wydano decyzje dotyczące ulg 

inwestycyjnych na łączną kwotę 149 994,00 zł, z czego w roku 2021 wykorzystano 

48 254,00 zł. Ulgi przyznano z tytułu deszczowni – 7 szt. i z tytułu paneli fotowoltaicznych – 

3 szt.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Nie było pytań do przedstawionego materiału. 

Ad. 4. Przydomowe oczyszczalnie ścieków - nadzór, ilość, koszty utrzymania. 
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Pani Joanna Roszak – poinformowała, że nie posiada całkowitej informacji o kosztach 

samych oczyszczalni przydomowych, ponieważ nie ma rozdzielenia na kontach gminnej 

oczyszczalni ścieków i osobno przydomowych oczyszczalni ścieków. Z uwagi na koniec roku 

dział księgowości przygotuje takie informację w późniejszym czasie. 

Radny Janusz Czarniak – W takim razie taki temat dotyczący kosztów ponowimy w styczniu.  

Pani Joanna Roszak – poinformowała radnych o kosztach stałych utrzymania oczyszczalni. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radny Janusz Czarniak – Ile mamy oczyszczalni przydomowych? 

Pani Joanna Roszak – Zgodnie z ewidencją przeprowadzoną w formie ankietowej w 2020 

roku na terenie gminy Dąbrowa Biskupia funkcjonuje łącznie ok. 166 oczyszczalni 

przydomowych.  

Radna Joanna Roszak – Czy koszty utrzymania oczyszczalni przydomowych, a kwoty 

opłacane przez mieszkańców bilansują się? 

Pani Joanna Roszak – Nie bilansuje się to, ponieważ zgodnie z uchwałą Rady Gminy 

dopłacamy do ścieków ok 16 zł.  

Radna Joanna Roszak – Czy w przypadku powtarzających się awarii danej oczyszczalni 

przydomowej z uwagi złego użytkowania nie możemy obciążyć mieszkańców? 

Pani Joanna Roszak – Nie ma możliwości sprawdzenia, kto jak użytkuje z uwagi na fakt, że 

nie możemy wejść na teren prywatny. Prawda jest taka, że do tej oczyszczalni wpada 

wszystko co możliwe.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału.  

Ad. 5. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2022 roku. 

Komisja opracowała plan pracy na I półrocze 2022 roku, stanowiący załącznik do protokołu.  

Ad. 6. Sprawy bieżące. 

Radny Janusz Czarniak – Czy poradziliśmy sobie na drogach po opadach śniegu? Czy były 

telefony od mieszkańców? 

Wójt Gminy – Były telefony i daliśmy sobie radę.  

Ad 7. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Zastępca Przewodniczącego komisji 

radny Janusz Czarniak podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 14 grudnia 2021 r., godz.11:00. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Janusz Czarniak 


